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Dr. Kövér László úr,
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtan i

Szijjártó Péter külgazdasági és külügyminiszterhez

„Mi volt az az Államérdek”, ami miatt Semjén Zsolt beavatkozását kérték a Na19a testvérek
állampolgársági eljárásába?"

címmel . A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Önök kérésének ürügyén még az államigazgatási eljárásba is beavatkozott a
miniszterelnök-helyettes csak azért, hogy Tareq és Huda Naffa magyarállampolgárságo t
kaphasson. A Bevándorlási és Állampolgársági Hivatalnak küldött levelében az t
hangsúlyozza, hogy Dr. Szabó László külgazdasági és külügyi államtitkár kiemelte n
támogatja, hogy Tareq és '-Huda Naffa „kivételes méltányosságból, államérdekre való
tekintettel magyar állampolgárságot kapjon”.

Ezért kérem, válaszoljon az alábbi kérdésemre :

1. Pontosan mi volt az az "államérdek", ami miatt kérték Semjén Zsolt beavatkozásá t
a Naffa testvérek állampolgársági eljárásába?

2. Mit takar a Naffa testvérek esetében a "kivételes méltányosság"?

Budapest, 2018. január "2j"'

Demeter Márta
(LMP)
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Jrásbeli választ igényl ő kérdés!
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